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Írásbeli választ igénylő kérdés

Érkezett : 2011 MÁJ 2 4 .

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
nemzeti erőforrás miniszter úrhoz :

„Köszvény, mint népbetegség!? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A köszvény a purinanyagcsere zavara, amelynek következtében húgysav halmozódik fel a
szervezetben . A vérben megemelkedik a húgysavszint, és a húgysav nátriumkristályok alakjában
lerakódik a szövetekben . Az így kialakult betegség egyes szakemberek szerint Magyarországon m a
népbetegségnek számít .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Ma Magyarországon mennyire tehető azon férfiak és n ők száma, akik köszvényben
szenvednek?
Az említett betegek mekkora összeget fordítanak gyógyszerekre? Milyen mértékben
támogatottak ezek a gyógyszerek, mekkora a támogatás összértéke ?
A köszvényes betegek évente összesen mennyi napot töltenek táppénzen, ez összességébe n
mennyibe kerül az államnak?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . május 23 .
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